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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

27 kwietnia 2021 r. w trybie zdalnym. 

  

 Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 – tekst jednolity z późn. zm.) 

posiedzenie odbyło się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Posiedzeniu przewodniczył Radny Bartosz Zaborowicz. Wszyscy radni obecni. Wydruki 

list obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Robert Węglik - Inspektor w Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Agnieszka Langner-Kosmaty - Dyrektor Mediateki – Biblioteki Publicznej 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2021 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2030; 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1145F na odcinku Krosno Odrzańskie - Retno; 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie przebudowy ul. Kościuszki w Krośnie Odrzańskim na odcinku od drogi krajowej 

nr 29 do skrzyżowania z ul. Działkowca; 

5) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki - Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim; 

6) w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Żurawie”; 

7) w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Sucha Niemka”; 

8) w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Olszyny”; 

9) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Bielów; 

10) w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

na rok 2021; 

11) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna 

Odrzańskiego. 

3. Informacje i sprawy różne. 
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Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Radna Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Posiedzenia, która 

powitała radnych i zaproszonych gości.  

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji stwierdzili quorum.   

Radny Bartosz Zaborowicz wniósł o wprowadzenie do tematyki posiedzenia w pkt 2 – Oświadczenia 

w sprawie ustanowienia Świętej Jadwigi Śląskiej patronką Krosna Odrzańskiego. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie – 5 głosami „za” 

opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 2 Oświadczenia w sprawie 

ustanowienia Świętej Jadwigi Śląskiej patronką Krosna Odrzańskiego.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie – 5 głosami 

„za” opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 2 Oświadczenia w 

sprawie ustanowienia Świętej Jadwigi Śląskiej patronką Krosna Odrzańskiego.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie – 3 głosami „za” 

opowiedziała się za wprowadzeniem do tematyki posiedzenia w pkt 2 Oświadczenia w sprawie 

ustanowienia Świętej Jadwigi Śląskiej patronką Krosna Odrzańskiego.  

Wobec powyższego tematyka posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Oświadczenie w sprawie ustanowienia Świętej Jadwigi Śląskiej patronką Krosna Odrzańskiego. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2021 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2030; 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1145F na odcinku Krosno Odrzańskie - Retno; 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na 

dofinansowanie przebudowy ul. Kościuszki w Krośnie Odrzańskim na odcinku od drogi krajowej 

nr 29 do skrzyżowania z ul. Działkowca; 

5) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki - Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim; 

6) w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Żurawie”; 

7) w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Sucha Niemka”; 

8) w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Olszyny”; 

9) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Bielów; 

10) w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

na rok 2021; 

11) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna 

Odrzańskiego. 

4. Informacje i sprawy różne. 
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Do pkt. 2 

Oświadczenie w sprawie ustanowienia Świętej Jadwigi Śląskiej patronką Krosna Odrzańskiego 

przedstawili wnioskodawcy: Pan Tomasz Miechowicz i Pan Paweł Stefańczyk. Przedstawili pokrótce 

biografię Świętej Jadwigi Śląskiej oraz procedurę obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

Radna Danuta Cierpisz zaproponowała, aby na uroczystość ustanowienia patrona zaprosić 

mieszkańców, władze miasta, w którym urodziła się Święta Jadwiga Śląska.  

W dyskusji udział wzięli Radna Grażyna Myśliwiec, Radny Mariusz Grycan, Radny Artur Kozakiewicz, 

Radna Ewa Klepczyńska, Radna Dorota Kwapisiewicz. Poparli inicjatywę, złożyli gratulacje 

wnioskodawcom za zebranie niezbędnych podpisów.  

W tym miejscu na posiedzeniu obecna Radna Dorota Kwapisiewicz i Radna Katarzyna Kula. Stan 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – 5 radnych.  

 

Do pkt. 3 

1, 2) Projekty uchwał: o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba.  

Radna Danuta Cierpisz odniosła się do środków na wykonanie przejścia dla pieszych na ulicy 

Pułaskiego. Zapytała, czy przy okazji teren za przejściem, przy budynku nr 7 zostanie uporządkowany. 

Inspektor w Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego Waldemar Pelec 

poinformował, iż chodzi o przedłużenie ciągu pieszego z Placu Unii Europejskiej na ulicę Pułaskiego. 

Dodał, że zadanie nie obejmuje zagospodarowania działki za przejściem.   

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że przy ulicy znajdują się stare budynki. Zapytała, czy ruch 

samochodów po wyniesionym przejściu dla pieszych nie będzie powodował drgań i uszkodzeń 

domów. Zapytała, czy nie wystarczy wymalowanie pasów i oznakowanie przejścia. 

Inspektor w Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego Waldemar Pelec 

poinformował, iż na ulicy Pułaskiego jest ograniczenie prędkości do 40 km/h. Przy przestrzeganiu 

przepisów nie powinno być drgań. Ponadto budynki są oddalone od ulicy. Taki rodzaj przejścia dla 

pieszych pozwoli uzyskać większe bezpieczeństwo.   

Radna Danuta Cierpisz wyraziła zadowolenie z zabezpieczenia środków na remont chodnika na ulicy 

Łukasiewicza. Zaproponowała wykorzystanie materiału z rozbiórek alejek w parku.   

Radna Ewa Klepczyńska podziękowała za wygospodarowanie środków na remont świetlicy wiejskiej 

w Gostchorzu, która uległa zalaniu. Podziękowała mieszkańcom za pomoc w sprzątaniu świetlicy.  

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że w zmianach nie zauważyła środków stanowiących pomoc 

finansową dla powiatu na remont drogi na odcinku Retno-Krosno Odrzańskie.   

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba poinformowała, iż remont jest kontynuacją zadania dwuletniego, 

rozpoczętego w zeszłym roku. Było ono ujęte już na etapie projektu budżetu.   

W tym miejscu na posiedzeniu nieobecny Radny Jarosław Lipiński. Stan Komisji Porządku 

Publicznego i Infrastruktury Komunalnej – 4 radnych. 
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  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 r.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 r.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 r.  

      

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

4 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030.  

 

3, 4) Projekty uchwał: w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1145F na odcinku Krosno 

Odrzańskie – Retno i w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy ul. Kościuszki w Krośnie Odrzańskim na odcinku od 

drogi krajowej nr 29 do skrzyżowania z ul. Działkowca przedstawił Inspektor w Wydz. Rozwoju, 

Inwestycji i Planowania Przestrzennego Waldemar Pelec.  

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Jarosław Lipiński. Stan Komisji Porządku Publicznego i 

Infrastruktury Komunalnej – 5 radnych. 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy projekt przebudowy ulicy Kościuszki uwzględnia ścieżkę 

rowerową. 

Inspektor w Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego Waldemar Pelec 

odpowiedział, że planowany jest ciąg pieszo-rowerowy. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 

1145F na odcinku Krosno Odrzańskie – Retno.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy drogi 

powiatowej Nr 1145F na odcinku Krosno Odrzańskie – Retno.  
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  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 

1145F na odcinku Krosno Odrzańskie – Retno.  

 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy ul. Kościuszki w 

Krośnie Odrzańskim na odcinku od drogi krajowej nr 29 do skrzyżowania z ul. Działkowca.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy ul. 

Kościuszki w Krośnie Odrzańskim na odcinku od drogi krajowej nr 29 do skrzyżowania z ul. 

Działkowca.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krośnieńskiemu w formie dotacji celowej na dofinansowanie przebudowy ul. Kościuszki w 

Krośnie Odrzańskim na odcinku od drogi krajowej nr 29 do skrzyżowania z ul. Działkowca.  

 

5) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki - Biblioteki Publicznej w 

Krośnie Odrzańskim przedstawiła Dyrektor Mediateki Agnieszka Langner-Kosmaty. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Mediateki - 

Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Mediateki - Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Mediateki - Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim.  

 

6, 7, 8) Projekty uchwał: w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Żurawie”, w sprawie użytku 

ekologicznego o nazwie „Sucha Niemka” i w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Olszyny” 

przedstawił Inspektor w Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Robert Węglik.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy przez te tereny ma przebiegać obwodnica Krosna. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że przebieg obwodnicy będzie znany najwcześniej pod koniec 

roku. Ominięcie miejscowości Kamień, wiąże się z przebiegiem przez obszar użytku ekologicznego. W 

pierwszej kolejności należy uporządkować sprawę i podjąć uchwałę o ustanowieniu użytku 

ekologicznego.   
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Radna Grażyna Myśliwiec odniosła się do użytku ekologicznego Żurawie i dużej ilości zakazów m.in. 

zbioru grzybów. Stwierdziła, iż trudno będzie to egzekwować. 

W tym miejscu nieobecna Radna Kazimiera Potocka. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

– 4 radnych. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Żurawie”. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie 

„Żurawie”. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie 

„Żurawie”.  

 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Sucha Niemka”. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Sucha 

Niemka”. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Sucha 

Niemka”. 

 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie „Olszyny”. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie 

„Olszyny”. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie użytku ekologicznego o nazwie 

„Olszyny”.  

 

9) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Bielów.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w 

miejscowości Bielów. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Bielów. 
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  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Bielów. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie na rok 2021 przedstawił Inspektor w Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Robert Węglik.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy teren przy plaży został już sprzedany inwestorowi. 

Burmistrz Marek Cebula odpowiedział, że jest to teren prywatny i to właściciel decyduje co z nim 

zrobić. Gmina chciała go odkupić, jednak cena była dwukrotnie wyższa niż wycena rzeczoznawcy.   

Radna Danuta Cierpisz zapytała o drogę prowadzącą do nieczynnego ośrodka wypoczynkowego 

nad jeziorem w Łochowicach. Stwierdziła, iż droga jest nieprzejezdna, ponieważ znajduje się tam 

zamknięta brama. Zapytała, czy było to uzgodnione z Lasami Państwowymi.  

W tym miejscu na posiedzeniu nieobecny Radny Tomasz Rogowski. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 3 radnych. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 3 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na 

terenie Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2021. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2021. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2021. 

 

11) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radny Artur Kozakiewicz. Odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Tomasz Rogowski. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 4 radnych. 

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał, jakie są skutki uznania skargi za zasadną. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk poinformowała, że nie ma żadnych skutków. Przyznano, iż w 

udzielonej odpowiedzi popełniono błąd.   

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno 

Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy 

Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  
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  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy 

Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski przypomniał o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych.  

Radny Artur Kozakiewicz zapytał, co ze sprawą budowy biogazowni w Gostchorzu. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że organ jakim jest Burmistrz Krosna Odrzańskiego nie 

powinien brać udziału w spotkaniach, ale podejmować decyzję na podstawie dokumentów, a nie 

emocji. Burmistrz nie wie, z czego wynika negatywne nastawienie do niego mieszkańców. Sprawa jest 

w toku. Wyjaśnił, iż RDOŚ wydał pozytywną opinię, natomiast Sanepid negatywną w stosunku do 

budowy biogazowni. Oczekujemy na rozstrzygnięcie Samorządowego Kolegium Odwoławczego, 

ponieważ część mieszkańców napisała pisma, aby uznać ich za stronę w postępowaniu. Burmistrz 

stwierdził, iż stroną są osoby w promieniu 100 m od planowanej inwestycji. Jeśli inne podmioty 

wystąpiły o uznanie ich za stronę, to decyzja należy do SKO. Do rozstrzygnięcia SKO postępowanie 

jest wstrzymane. Dodał, iż wszelkie naciski na organ z każdej ze stron są niewłaściwe. Burmistrz 

został wybierany przez mieszkańców, ale jest organem, który ma postępować obiektywnie. 

Gromadzona jest dokumentacja. Strony mogą wypowiadać się na piśmie. Po zakończeniu 

postępowania wydana zostanie decyzja. Każda ze stron będzie ją mogła zaskarżyć. Burmistrz nie 

uchybił w tej sprawie. Nie spotyka się ani z mieszkańcami, ani z inwestorem.   

Radna Danuta Cierpisz zapytała o możliwość wykonania przez Wody Polskie wizualizacji 

podnoszenia mostu i dróg dojazdowych.  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że dostępny jest projekt, nie ma wizualizacji. Na pewno przy 

zjeździe z mostu powstanie rondo.   

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że naciski na Burmistrza w sprawie biogazowni wynikają z 

desperacji mieszkańców. Chcieliby już poznać decyzję.  

Inspektor w Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Robert 

Węglik w kwestii zamkniętej bramy na drodze do jeziora poinformował, iż znajduje się ona pod opieką 

Lasów Państwowych.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA 

          Bartosz Zaborowicz                                                                          

 

Protokółowała: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


